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Cześć, Zośka! 

 

Muszę Ci coś powiedzieć. Jesteś mega spoko! Czytałem o Tobie i serio, ogromny szacun  

za to, co zrobiłeś. Twoja historia to coś niesamowitego, można się od Ciebie wiele nauczyć. Jak 

 o Tobie myślę, to przypominasz mi trochę postać z Fortnite. Wiesz, w tej grze też trzeba walczyć, 

budować, tworzyć drużyny i zawsze być gotowym do akcji.  Ty też miałeś swoją ekipę i razem 

walczyliście o coś większego. Ty walczyłeś o wolność i sprawiedliwość, a nie tylko o „Victory 

Royale”. Twoja drużyna była jak zgrany zespół, który w trudnych chwilach zawsze się wspierał. 

Pokazałeś, że przyjaźń to siła, a razem można osiągnąć więcej. 

Jesteś mega odważny! Jak prawdziwy bohater, nie cofałeś się, nawet gdy sytuacja była 

naprawdę trudna. Walczyłeś o najważniejsze rzeczy, tak jak gracze w Fortnite walczą o przetrwanie  

w grze. Tylko że Ty robiłeś to w realu. Myślę, że powinien powstać „skin” z Twoją postacią, 

 bo Twoja odwaga i to, jak radziłeś sobie w trudnych momentach, to coś, co zasługuje na uznanie. 

No i Twoje bohaterstwo. Wow! Nie bałeś się walczyć o wolność Polski. Zrobiłeś wszystko, 

żeby ludzie mogli żyć tak, jak chcą. Dla mnie to przykład, że warto walczyć o swoje, nawet gdy jest 

ciężko.  Trzeba iść dalej i walczyć do końca! 

Podziwiam też Twoje poczucie sprawiedliwości. Zawsze walczyłeś z niesprawiedliwością 

 i nie bałeś się stawać w obronie słabszych. To sprawia, że jesteś dla mnie wzorem do naśladowania. 

Teraz ludzie czasem o tym zapominają. Dzięki Tobie wiem, że ważne jest, żeby nie być obojętnym  

i zawsze starać się pomagać innym. 

Ciekawi mnie, co byś pomyślał, gdybyś nagle przeniósł się do naszych czasów. Na pewno 

zdziwiłbyś się, że teraz ludzie „walczą” lajkami i komentarzami w Sieci. Dzisiaj wiele osób bardziej 

martwi się o to, ilu mają followersów na Instagramie, niż o to, żeby być dobrym przyjacielem czy 

walczyć o coś większego. Chyba byłbyś w szoku, że wartości takie jak odwaga, lojalność czy honor 

nie są już tak ważne, jak kiedyś. Pewnie byś się zastanawiał, gdzie się podział ten duch walki o coś 

większego, o co Ty walczyłeś. 

Dlatego myślę, że trzeba przypomnieć ludziom o wartościach, które Ty wyznawałeś.  

Nie możemy pozwolić, żeby zniknęły. Ludzie potrzebują zrozumieć, że odwaga to nie tylko walka  

w grach, ale także w realnym życiu, że lojalność i wsparcie dla innych to coś, co buduje prawdziwe 

relacje. I że sukcesu nie mierzy się liczbą lajków, tylko tym, jakim jesteś człowiekiem. 

Twoje życie to dla mnie ogromna inspiracja. Pokazałeś, że warto być wiernym swoim 

wartościom, pomagać innym i nie bać się wyzwań. Gdyby więcej osób myślało tak jak Ty, świat 

byłby lepszym miejscem. Dzięki Tobie wiem, że nie można się poddawać, nawet gdy wydaje się,  

że wszystko idzie nie tak. 

 

Patryk Kawka 

 

PS Szacun, Zośka! Jesteś prawdziwym bohaterem! 


